

WESTIN

2025-26 威斯汀尾牙春酒友鄰專案 Cheers with Neighbors – Year End & Spring Package

歲末將至,邀請桃園、三峽、鶯歌與樹林地區的企業夥伴,一同走進這片彷若南洋祕境的絕美天地,於時尚雅緻的多功能宴會場地,品嚐星級主廚匠心打造的美饌佳餚。 在無微不至的貼心服務中,與團隊共享豐收喜悅,歡慶精彩成果,迎向充滿希望與嶄新可能的新一年!

Ring in the new year with our 2025–2026 Year-End Banquet Package for Corporate Friends! Book now for special offers and make your celebration unforgettable. Contact us today!

早鳥優惠 Early Bird Discount

2025年9月30日前簽約完成,即可享9折早鳥優惠!

Enjoy a 10% early bird discount when you sign the contract before September 30, 2025!

THE WESTIN TASHEE RESORT, TAOYUAN

桃園大溪笠復威斯汀度假酒店

No. 166 Rixin Road, Daxi District Taoyuan City 33554 Taiwan (R.O.C.)

33554 桃園市大溪區日新路166號

T +886 3.272.5777 F +886 3.272.5779 www.westintashee.com

THE WESTIN

TASHEE RESORT

桃園大溪笠復威斯汀度假酒店

- 適用2025年11月1日至2026年4月30日。
- This package is applicable for events scheduled between November 1, 2025, and April 30, 2026.
- 本專案價格以新台幣計價。桌席專案價格需另加10%服務費
 - All prices are quoted in New Taiwan Dollars (NTD). The price is subject to an additional 10% service charge.
- 本飯店保留修改、終止及專案最終解釋權,恕不另行通知。

The hotel reserves the right to modify, terminate, or provide final interpretation of the package without prior notice.

Go There With

MARRIOTT BONVOY

2025-26 威斯汀春酒尾牙友鄰專案 Cheers with Neighbors – Year End & Spring Package



NT\$13,800+10%

每桌10人 10 Persons Per Table 適用週一至週四 Mon. – Thu.

每桌紅酒 2 瓶或啤酒 6 瓶 2 bottles of Red Wine or 6 bottles of Beer per Table

每桌含 3 小時果汁無限暢飲 All table prices include free-flow juice for 3 hours

專案包含:桌花、基本燈光、投影機螢幕組、抽獎箱、無線麥克風 The package includes table floral decoration, basic lighting, projector and screen, lottery box, wireless microphone.

滿額禮遇 Exclusive Rewards

下列贈品不得合併或累積計算 The following gifts are not cumulative.

- 消費滿 NT\$60,000,贈宴會現場專屬餐前無酒精雞尾酒 30 分鐘
 Spend NT\$60,000 and receive 30 minutes of complimentary non-alcoholic cocktails before the banquet.
- 消費滿 NT\$120,000,贈大廳酒吧雙人下午茶券 2 張 Spend NT\$120,000 and receive 2 afternoon tea vouchers for two at the Lobby Lounge.
- 消費滿 NT\$200,000,贈知味西餐廳平日單人晚餐券 4 張 Spend NT\$200,000 and receive 4 weekday Seasonal Tastes dinner vouchers.
- 消費滿 NT\$300,000,贈豪華客房平日一泊一食住宿券1張 Spend NT\$300,000 and receive 1 weekday Deluxe Room accommodation voucher with breakfast for two.

優惠加價購 Add On Services

- 紅酒暢飲 Free-flow Red Wine NT\$1,600+10% 每桌 per table
- 白酒暢飲 Free-flow White Wine NT\$1,600+10% 每桌 per table
- 啤酒暢飲 Free-flow Beer NT\$1,200+10% 包桌 per table
- 豪華宴會廳卡拉OK Karaoke at Grand Ballroom NT\$15,000
- 其他廳房卡拉OK加價 Additional charge for karaoke in other function rooms NT\$12,000
- 提前進場場佈提供優惠場租 6 折 Enjoy a 40% discount on venue rental for early setup access.
- 保證桌數需達3桌以上,由飯店依需求安排適當場地。
 - Minimum 3 tables or more. Venue arrangement at hotel's discretion.
- 宴會廳場地最低保證桌數:豪華宴會廳達16桌、多功能廳達8桌、會議室4+會議室5達5桌、倫敦廳/鈕約廳/會議室4/會議室4/會議室5達3桌。
 Minimum Tables: 16 tables at Grand Ballroom, 8 tables at Multi-Function Room, 5 tables at Meeting Room 4+ Meeting Room 5, 3 tables at London, New York, Meeting Room 4, and Meeting Room 5

Go There With

MARRIOTT BONVºY